
ZÁPIS ZE ŠKOLSKÉ RADY ZE DNE 24. 10. 2024 

 

Přítomni: Ing. Ivo Kantor, MUDr. Petr Szyrocki, Ing. Vít Slováček, Mgr. Denisa Kufová 

Omluveni: Mgr. Simona Belanová, Petra Fedorová 

Hosté: RNDr. Tomáš Hudec 

1. Program  

a) Informace o průběhu voleb členů do školské  

b)  Schválení výroční zprávy gymnázia 

c)  Informace ředitele školy o financování provozu školy a platů pedagogů  

d) Volná diskuze, připomínky, návrhy 

ad a) Ředitel školy zahájil schůzku informací o průběhu voleb do školské rady a seznámil stávající členy 

rady s nově zvolenými členy. Vzhledem k nepřítomnosti dvou členek školské rady, neproběhla volba 

předsedy a místopředsedy. Přítomní se shodli, že funkci předsedy by mohla zastupovat opět paní 

Belanová. Přesněji se vše ujedná na další schůzce.  Ředitel školy zároveň informoval o situaci na 

odboru školství v Moravskoslezském kraji – změně náměstka pro odbor školství. 

ad b) Členům školské rady byla s předstihem k seznámení zaslána výroční zpráva školy. Po krátké 

diskusi o formě a obsahu zprávy, byla výroční zpráva gymnázia jednomyslně schválena. Pozn. Paní 

Belanová a Fedorová hlasovaly o schválení výroční zprávy písemně.  

ad c) Ředitel školy seznámil školskou radu o financování provozu školy. Především o dotování energií. 

Dále pak o financování platů pedagogů a nepedagogů školy. Zejména proběhla informace o 

financování nepedagogických pracovníků. Ředitel školy také zmínil, že žádá kraj o dotaci na nový 

konvektomat do kuchyně z důvodu navýšení počtu strávníků.  

ad d) Ředitel školy seznámil školskou radu o poskytnutých prostorech pro výuku Obchodní Akademie. 

Na dotaz byli členové školské rady seznámeni s chodem a aktuální situací Nadačního fondu gymnázia.  

Byla probrána aktuální situace v rámci zapojování a používání umělé inteligence ve výuce. Na závěr 

ředitel školy pozval členy rady na maturitní ples, který se koná v kulturním domě v Chotěbuzi dne 9. 

listopadu v 18:45.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Denisa Kufová 

 


